

Referat fra bestyrelsesmøde

Onsdag d. 03.04.2025

Deltagere fra bestyrelsen: Trine, Helle, Signe, Bianca og Laura

Referent: Laura

1/ Siden sidst

- Hoopers konkurrence - en god dag med tombola også.
- Nosework overbygning.
- Nosework-konkurrence d. 29/3 med 30 deltagere.
- Familiehund overbygning.
- Afklaring fra kommunen - de mener ikke, at vi har noget at frygte og kommer til at være uden om vores arealer. Vi hører nærmere.
- Landsmøde - næstformanden er stoppet.
- Hallen har været lejet ud to gange siden sidst.

2/ Ændring i vedtægter efter generalforsamling

Det der blev ændret i vedtægterne til generalforsamlingen skal ændres og skrives under. Laura ændrer i vedtægterne og printer dem ud.

Forslag til vedtægter til januar 2026: *'I tilfælde af kontingentstigning fra landsforbundet og kredsen hæves kontingentet automatisk'.*

3/ Er der flere restancer? - Signe

Vi gennemgår listen.

4/ Kredsgeneralforsamling / ekstraordinær generalforsamling

Trine og Bianca var med.

- Der mangler en i uddannelsesudvalget.
- Der skal afholdes ekstraordinær generalforsamling.

5/ Brev ang. arrangement/efteruddannelse af trænere, finansieret af fonde

Sparnord Fonden. Vil gerne støtte frivillige.

Vi snakker om underholdning/foredrag/udflugt inden grillaften. Vi søger om 50.000 kr.

6/ Nyuddannede instruktører

Vi får snart to nyuddannede instruktører. Vi giver en gave til dem til trænermøde.

Vi beslutter følgende fremadrettet:

- Jubilæer og nyuddannede: 300 kr.
- Runde fødselsdage, julegaver osv.: 200 kr.

7/ Sponsorskilte

Kigge på skilte i hallen og kigge efter, hvem som skal have opkrævning. Bianca følger op. Laura tilføjer hundekælderer til sedler i klubhuset. Skal laves inden maj.

Vi undersøger, om der er lavet aftaler med 'Lund og Erichsen' og 'AR skilte'.

8/ Nyt fra udvalgene

Nosework: I weekenden var der en konkurrence med 30 deltagere. Nyt begynderhold til maj.

Agility: Konkurrence til maj. Der kommer boder ud.

Hoopers: Konkurrence i marts. Det gik fint.

Lydighed: Maibritt holdte spor konkurrence i slut marts. Opdatere, så Hanne Thomsen er i udvalget på hjemmesiden.

Kantine: Der har været nok at se til.

9/ Evt.

- **MCH:** Vi beslutter på mødet, at når man har været i MCH, må man selv bestemme om de 50% skal gå til halbund eller klubben og 50% går til egen gren.
- Instruktørudvalget får ikke besked ved orlov. Trine snakker med dem.
- Affaldssortering? Undersøge, om det også gælder for klubben. Laura skriver til dem.

Næste møde: Tirsdag d. 3/6 kl. 18.30. Helle tager kage med.